
NUUG: Styrets beretning til
årsmøtet 2023

For perioden fra og med årsmøtet 2022-06-15 til årsmøtet 2023-06-20.

Styret

I styret har disse vært med:

● Peter Hansteen, leder (valgt for 1 år i 2022, i styret siden 2020)
● Knut Yrvin, nestleder (valgt for 1 år i 2021, i styret siden 2019)
● Marius Lund, styremedlem (valgt for 2 år i 2022, i styret siden 2022)
● Jon Petter Bjerke, styremedlem (valgt for 2 år i 2020, i styret siden

1992 med opphold)
● Marius Bakke, styremedlem (valgt for 1 år i 2022, i styret siden 2022)
● Malin Bruland, vara 1 (valgt for 1 år i 2022, i styret siden 2021)
● Johnny Solbu, vara 2 (valgt for 1 år i 2022, i styret siden 2013)

(NB: Styremedlemmer velges normalt for 2 år, unntatt styreleder som velges i
eget valg for 1 år. Nestleder velges for 1 år, blant styremedlemmene.)

Andre tillitsvalgte

● David Noble har vært leder av videogruppen til NUUG.
● Hans-Petter Fjeld har vært leder av driftsgruppen til NUUG.

Valgkomité

● Hans-Petter Fjeld
● Adrian Kjær Dalhaug
● Petter Reinholdtsen

Revisor

● RSM Norge AS.

Sekretariat

Sekretariatet har bestått av Thomas Gramstad og Jon Petter Bjerke.



Møteaktivitet og foredrag

● Vi har hatt 6 foredrag i perioden 2022-06-15 til årsmøtet 2023-06-20.
Temaer har vært varierende fra tekniske systemer og løsninger til det
mer politisk/økonomiske. Møtene er tatt opp på video og gjort
tilgjengelige på web og landsdekkende TV.

● Det har også vært 4 NUUG-barer.
● Sommerfest var 12. juli 2022 med over 20 stykker.

Presse

Presseoppslag
https://www.kode24.no/artikkel/vi-er-vant-til-a-hore-at-fri-kode-og-proffe-miljoe
r-star-i-konflikt/78989544

kode24.no, 2023-04-14, “Profesjonell bruk av fri programvare” av Peter
Hansteen, basert på medlemsmøtet 2023-04-18 med samme tema

Høring
“Tilleggshøring om DNS-blokkering av nettsted som tilbyr pengespill som ikke har
tillatelse i Norge” med høringsfrist 2023-05-25

Vi har bidratt til åpen høring på Stortinget om DNS-blokkering fra
Kulturdepartementet, om pengespill på nett.

Rekruttere flere medlemmer

Vi har fått: 9 nye medlemmer (pr 14.04.2023). Målet var 10-15 medlemmer i
året. Det er gjennomført å invitere folk til foredrag 6-8 uker før særlig våren
2023. Pluss at vi må klare å ta opp og distribuere video hver gang.

Det jobbes med å systematisere og øke såkalt utadrettet markedsføring
gjennom økt engasjement i flere kanaler. Herunder betalte innlegg i sosiale
medier og leserinnlegg i nettavisen «kode24» for IT-fagfolk.

Dette er en nøye og omstendelig arbeidsprosess for å annonsere foredrag og
lignende sammen med rekruttering av flere medlemmer. Det er en del som
går bra. Vi har hatt, eller vil ha månedlige foredrag. To foredragsholdere fra
utlandet. Vi har flere på radaren. Trappetrinn for suksess og sjekklister blir
fulgt. Det er viktig å levere i samsvar med sjekklistene.

Det har blitt dannet en arrangementsgruppe som skal koordinere
arrangementene fremover. Virksomheten er fortsatt sentrert rundt

https://www.kode24.no/artikkel/vi-er-vant-til-a-hore-at-fri-kode-og-proffe-miljoer-star-i-konflikt/78989544
https://www.kode24.no/artikkel/vi-er-vant-til-a-hore-at-fri-kode-og-proffe-miljoer-star-i-konflikt/78989544


aktive@-listen, men arrangementsgruppen har formaliserte prosesser med
fordeling av oppgaver og deling av erfaringer.

Første forsøk på annonsering:

Legg merke til “post reach” for annonsert foredrag “Profesjonell bruk av fri
programvare” med over 12.000.



Mimes brønn

NUUGs tjeneste for å hjelpe folk med å få innsyn i offentlig forvaltning, Mimes
brønn, er fortsatt stengt inntil videre. Mimes brønn mangler per i dag
moderatorer. Det arbeides med en stabil ordning for drift og vedlikehold
fremover. Vi er i kontakt med eksterne aktører for å videreutvikle denne
tjenesten.

FiksGataMi

NUUGs tjeneste for å hjelpe det offentlige med å få vite om skader og feil på
offentlig infrastruktur, FiksGataMi, har per 2023-04-26 registrert 70 391 aktive
oppdateringer på innmeldte problemer. Det arbeides med en stabil ordning for
drift og vedlikehold fremover. Vi er i kontakt med eksterne aktører for å
videreutvikle denne tjenesten.

Frikanalen

Foreningen NUUG har vært involvert i TV-kanalen Frikanalen i flere år. NUUG
viderefører samarbeidet med Frikanalen. Frikanalen har en dialog med styret i
NUUG om å styrke driftsmodellen.

Samarbeid med Free Software Foundation Europe (FSFE)

NUUG viderefører samarbeidet med Free Software Foundation Europe. Vi
forventer å delta i kampanjer sammen med FSFE fremover.

Videogruppen

Videogruppen har bidratt til publisering av opptak. Vi har økt mannskapet og
har fått bedre redundans i gruppa. Det er også blitt donert nytt videoutstyr til
gruppa fra EFN i forbindelse med at de arrangerer en større konferanse.

Driftsgruppen

Driftsgruppen har fokusert på vedlikehold av eksisterende tjenester og bedret
sikkerhet etter vellykket flytting av utstyr i 2022. Det er anskaffet noe nytt
utstyr som vil bli tatt i bruk gradvis for å få eksisterende tjenester over på mer
moderne plattform og gi mulighet for utvikling av nye løsninger som dekker
foreningens behov.

https://wiki.nuug.no/FiksGataMi


Samfunnsteknologi

Selskapet Samfunnsteknologi ble opprettet uten at vi så at de gjennomførte
virksomheten i henhold til avtaler. De ble også påstått å gjøre ting som det
ikke var dekning for. Derfor avsluttet NUUG samarbeidet med
Samfunnsteknologi og avhendet aksjene til styremedlemmer i selskapet.

Samarbeid med Teknologihuset i nye lokaler i Rebel

Styret har et bra samarbeid med Teknologihuset i deres nye lokaler i Rebel. Vi har
hatt alle medlemsmøter i lokalene til Rebel. Vi ønsker å bruke lokalene i fortsettelsen
og støtte opp om fagmiljøet ved å være medlem. Vi er også invitert til å bidra med
faglige foredrag for et større publikum i Rebel.
https://rebel.no og https://teknologihuset.no

Veien videre for NUUG (Handlingsplan)

Vi bygger nå videre på markedsføringsplanen for å få flere foredrag, øke
antall medlemmer og skaffe flere sponsorer.

https://docs.google.com/presentation/d/1oeqK29Acz1XYYzKM_8QSH4GdWO
s172gKJceKZkkbXoQ/edit#slide=id.p

https://wiki.nuug.no/aktiviteter/presentasjoner

Engasjere oss i debatten om programvare med innlegg i avisa og andre
aktuelle arenaer.

Vurdere serverløsning for NextCloud for medlemmer med videosamtale og
kalendertjeneste.

Modernisere NUUGs synlighet på web, med et moderne innholdssystem

a) Nye websider
b) Integrere kalendertjeneste i det nye systemet

Gjennomgang av foreningens økonomi

Vi har nærmere 100.000 kroner i utgifter det ikke er dekning for. Styret tar
initiativ for å stramme budsjettet, samtidig som foreningen øker innsatsen
med økt medlemsaktivitet.

https://rebel.no
https://teknologihuset.no
https://docs.google.com/presentation/d/1oeqK29Acz1XYYzKM_8QSH4GdWOs172gKJceKZkkbXoQ/edit#slide=id.p
https://docs.google.com/presentation/d/1oeqK29Acz1XYYzKM_8QSH4GdWOs172gKJceKZkkbXoQ/edit#slide=id.p
https://wiki.nuug.no/aktiviteter/presentasjoner


Videogruppa

Lagringsplass på Rebel

Gå i dialog med Rebel og Redpill Linpro om løsning for lagring av videoutstyrNUUG
skal selv ha tilgang til lagringsplass

a) Internett i veggen skal fungere

Redundans (Raid-1)

For å få redundans i video-gruppa (raid-1)

a) Flere aktive medlemmer i videogruppa
b) Lære opp flest mulig på utstyret
c) For å lykkes, forutsetter dette videreutvikling av wiki-guiden for video

https://wiki.nuug.no/grupper/video/rutiner

Se også https://sig-io.nl/posts/cfgmgmtcamp19-recording-setup/

d) Innføre vaktplan for opptaks- og streaming-ansvar

Utstyr

a) Håndholdt mikrofon for spørsmål fra salen må på plass
b) Ethernetkabel på 10 meter mangler

Backup-av-video

a) En enkel Synology-NAS-boks gjør jobben

https://wiki.nuug.no/grupper/video/rutiner
https://sig-io.nl/posts/cfgmgmtcamp19-recording-setup/

